



Date:	10-05-2013	Document:	F13-034 FR EN
Title:	Rapport des Commissaires aux comptes 2012 Internal Audtors' Report		
Authors :	Prof Reinhard Waneck, Dr Jean-Paul Zerbib		

Ayant procédé à la vérification des dépenses de la période du 1^{er} janvier 2012 au 31 décembre 2012 des comptes de la FEMS, nous déclarons n'avoir constaté aucune erreur dans le bilan et que tout mouvement financier est documenté par justificatif original.

Néanmoins, nous constatons une augmentation importante des frais prélevés par la banque Crédit du Nord qu'il faudra chercher à maîtriser.

Nous recommandons à l'Assemblée Générale de donner quitus aux administrateurs pour l'exercice financier 2012.

Prof Reinhard Waneck

Dr Jean-Paul Zerbib

Having conducted the audit of expenditures for the period 1 January 2012 to 31 December 2012 of FEMS accounts , we declare that we have found no error in the record and every financial move is documented by original receipt.

Nevertheless, we see a significant increase in fees charged by the bank Crédit du Nord , which we should aim to master.

We recommend to the General Assembly to grant discharge to the board for the financial year 2012.